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Sjednica je počela sa radom u 10, 00 sati. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Skupštine Osman Subašić. 
 
Nakon izvršene prozivke odbornika predsjednik Skupštine je konstatovao da od ukupno 37 
odbornika, koliko broji Skupština, sjednici prisustvuje 36 odbornika i da Skupština može da radi i 
punovažno odlučuje. 
 
Sjednici nije prisustvovao odbornik Damir Rašketić. 
 
Sjednici su prisustvovali dosadašnji predsjednik Opštine, potpredsjednik Opštine, Glavni 
administrator, starješine organa lokalne uprave, direktori javnih preduzeća čiji je osnivač Opština 
Bar. 
 
Rad sjednice pratili su predstavnici medija.  
 
Nakon toga, predsjednik Skupštine Osman Subašić obavijestio je Skupštinu da su saglasno 
Statutu opštine i Poslovniku o radu Skupštine, u Skupštini obrazovani sljedeće klubovi odbornika:   
 
Klub odbornika DPS-a- predsjednica Branka Nikezić 
Klub odbornika SDP-a - predsjednik dr Simeun Dragaš 
klub odbornika DF-a – predsjednik dr Srđan Kalinić 
Klub odbornika SNP-a- predsjednica  Snežana Jonica 
Klub odbornika Pozitivna Crna Gora- predsjednik Radomir Novaković 
Klub odbornika Bošnjaci, Muslimani, Albanci – predsjednik Munib Ličina 
 
Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog  reda, Skupština je razmatrala Zapisnik sa I (konstitutivne) 
sjednice Skupštine opštine Bar, održane 24. juna i 19. septembra 2014.godine. 
 
Odbornica Snežana Jonica je imala primjedbu na Zapisnik, i to da se na strani 7, prva rečenica u 
okviru njenog izlaganja po prvoj tački dnevnog reda, Predlog Odluke o izboru predsjednika 
Skupštine opštine Bar, koriguje . 
 
S tim u vezi, predsjednik Skupštine je istakao da će se izvršiti korekcija izlaganja odbornice 
Snežane Jonice. 
 
Skupština je, zatim, jednoglasno, donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Zapisnik sa I (konstitutivne) sjednice Skupštine opštine Bar, održane 24. juna i 19. 
septembra 2014. godine, s tim da se na strani 7 izvrši korekcija diskusije odbornice Snežane 
Jonice po prvoj tački dnevnog reda, Predlog Odluke o izboru predsjednika Skupštine opštine 
Bar. 
 
Nakon preslušavanja fono zapisa utvrđeno je da je odbornica Snežana Jonica, u okviru izlaganja, 
na I (konstitutivnoj) sjednici Skupštine opštine Bar, po prvoj tački dnevnog reda, Predlog Odluke o 
izboru predsjednika Skupštine opštine Bar, između ostalog, istakla: 
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„...Ali isto tako kolega Orlandiću pričali ste o demokratiji. Kome može, a kome ne može da 
pripadne pravo da priča o demokratiji. Neću govoriti, ali ću pružiti prije svega g. Subašiću, sa 
pozicije predsjednika Skupštine opštine i u okviru onih nadležnosti, da pokaže svoje poimanje 
demokratije. A onda vama i jednim i drugima da počnemo da primjenjujemo makar onaj postignuti 
nivo demokratije u Crnoj Gori, koji kolega Srzentić, kolega Orlandić a i kolega Subašić znaju da 
je ostvaren čak i u Skupštini Crne Gore, pa nije logično da Bar kasni u tom crnogorskom procesu 
demokratije par godina ........'' 
 
UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA: 
 
Prilikom utvrđivanja dnevnog reda, odbornik Savo Vujošević je predložio da se dnevni red 
današnje sjednice dopuni sa sljedećim tačkama: 
 

1. ''Da SO Bar donese odluku, da se povuče saglasnost Opštine Bar o prodaji zemljišta iz 
imovine Opštine Bar označene kao katastarska parcela br.1278/7, ukupne površine 
188.779 m2 upisane u listu nepokretnosti br. 273 KO Mišići (lokalitet ''Kraljičina plaža'') 

2. Da SO Bar donese odluku da se pokretne postupak poništenja ugovora od 
08.08.2007.godine, i ugovora koji je potpisan 30.09.2013.godine, koje je u ime opštine Bar, 
potpisao predsjednik opštine Bar Žarko Pavićević, bez ovlašćenja SO Bar, a na štetu 
opštine Bar i građana Bara.  

3. Da SO Bar donese odluku o pokretanju inicijative prema Skupštini Crne Gore i Vladi Crne 
Gore, kako bi se preispitala privatizacija ''Primorke'' Bar i drugih preduzeća na teritoriji 
barske opštine(''KTGT, ''Rumijatrans'', ''Izbor'' i dr.) i na taj način se pomoglo 
obespravljenim i omalovaženim  radnicama pomenutih preduzeća. 

4. Da SO Bar donese odluku o pokretanju inicijative prema Vladi CG da se kapital koji je 
opština Bar uložila u preduzeću: AD Marina Bar, ''Luka Bar'', KTIGT AD Bar i dr vrati 
opštini Bar. 

5. Da rukovodioci odnosno načelnici Uprave policije Crne Gore-PJ Bar i ANB PJ Bar 
informišu odobornike SO Bar o bezbjedonosnom stanju u Opštini Bar za 2013.godinu i 
tekuću 2014.godinu. 

6. Da SO Bar donese odluku da se uradi cjelokupna revizija finansijskog poslovanja opštine 
Bar u zadnjih osma godina, kako bi se na taj način dobilo pravo finansijsko stanje u opštini 
Bar.'' 

 
Nakon toga Skupština je pristupila izjašnjavanju o svakom predlogu pojedinačno. 
 
1. PREDLOG 
 
''Da SO Bar donese odluku, da se povuče saglasnost Opštine Bar o prodaji zemljišta iz imovine 
Opštine Bar označe kao kat. parcela br. 1278/7, ukupne površine 188.779 m2 upisane u listu 
nepokretnosti br. 273 Ko Mišići(lokalitet ''Kraljičina plaža'')''. 
 
Skupština, većinom glasova 14 ''za'', 21 ''protiv'' i 1 ''uzdržan'', nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
2. PREDLOG 
 
''Da SO Bar donese odluku da se pokretne postupak poništenja ugovora od 08.08.2007.godine, i 
ugovora koji je potpisan 30.09.2013.godine, koje je u ime opštine Bar, potpisao predsjednik 
opštine Bar Žarko Pavićević, bez ovlašćenja SO Bar, a na štetu opštine Bar i građana Bara. '' 
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Skupština, većinom glasova 14 ''za'', 21 ''protiv'' i 1 ''uzdržan'', nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
3. PREDLOG 
 
''Da SO Bar donese odluku o pokretanju inicijative prema Skupštini Crne Gore i Vladi Crne Gore, 
kako bi se preispitala privatizacija ''Primorke'' Bar i drugih preduzeća na teritoriji barske 
opštine(''KTGT, ''Rumijatrans'', ''Izbor'' i dr.) i na taj način se pomoglo obespravljenim i 
omalovaženim radnicama pomenutih preduzeća.'' 
 
Skupština, većinom glasova 14 ''za'', 20 ''protiv'' i 2 ''uzdržana'', nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
4. PREDLOG 
 
''Da SO Bar donese odluku o pokretanju inicijative prema Vladi CG da se kapital koji je opština 
Bar uložila u preduzeću: AD Marina Bar, ''Luka Bar'', KTIGT AD Bar i dr vrati opštini Bar.'' 
 
Skupština, većinom glasova 14 ''za'', 20 ''protiv'' i 1 ''uzdržan'', nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
5. PREDLOG 
 
''Da rukovodioci odnosno načelnici Uprave policije Crne Gore-PJ Bar i ANB PJ Bar informišu 
odobornike SO Bar o bezbjedonosnom stanju u Opštini Bar za 2013.godinu i tekuću 2014.godinu.'' 
 
Skupština , većinom glasova 15 ''za'', 20 ''protiv'' i ''uzdržanih'' nije bilo, nije prihvatila 
navedeni predlog. 
 
6. PREDLOG 
 
''Da SO Bar donese odluku da se uradi cjelokupna revizija finansijskog poslovanja opštine Bar u 
zadnjih osma godina, kako bi se na taj način dobilo pravo finansijsko stanje u opštini Bar.'' 
 
Skupština , većinom glasova 14 ''za'', 21 ''protiv'' i 1 ''uzdržan'' , nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
Nakon toga, Skupština je  većinom glasova 23 ''za'', 6 ''protiv'', 3 ''uzdržana'', utvrdila sljedeći 
 

DNEVNI RED: 
 
1. Predlog Odluke o izboru predsjednika Opštine Bar 
2. Predlog Odluke o imenovanju Odbora za izbor i imenovanja 
 
RAD PO UTVRĐENOM DNEVNOM REDU: 
 
1. TAČKA 
Predlog Odluke o izboru predsjednika Opštine Bar. 
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Predsjednik Skupštine, Osman Subašić je  obavijestio Skupštinu da su, saglasno Statutu Opštine 
Bar, na propisan način, pristigla dva predloga kandidata za predsjednika Opštine Bar i to predlog 
20 odbornika DPS-a i SDP-a da predsjednik Opštine Bar bude dr Zoran Srzentić i predlog 10 
odbornika DF-a i Pozitivne CG -a da  predsjednik Opštine bude dr Srđan Kalinić.  
 
Prije otvaranja pretresa, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je objasnio da, saglasno Statutu, 
u slučaju kada su predložena dva kandidata za predsjednika Opštine, predsjednik Skupštine 
sprovodi tajno glasanje i da mu u radu pomažu sekretar Skupštine Stevo Pejović i dva odbornika i 
to jedan sa opozicione liste, koja je na izborima dobila najveći broj glasova. 
  
S tim u vezi, predsjednica Kluba odbornika DPS-a, Branka Nikezić predložila je Đura Pejovića, 
odbornika koji će pomagati predsjedniku Skupštine u postupku sprovođenja tajnog glasanja za 
izbor predsjednika Opštine. 
 
Takođe, odbornik Dejan Đurović, ispred Kluba odbornika DF-a, predložio je Sava Vujoševića, 
odbornika koji će prisustvovati sprovođenju tajnog glasanja za izbor predsjednika Opštine Bar. 
 
U raspravi su učestvovali odbornici: Branka Nikezić, Ranka Šljivančanin, dr Srđan Kalinić, 
Snežana Jonica, Goran Đurović, mr Dejan Đurović, Savo Vujošević, Zoran Tajić, mr Ismail 
Doda, Radomir Novaković. 
  
Predsjednica Kluba odbornika DPS-a, Branka Nikezić, kao predstavnik predlagača je otvorila 
pretres ističući kako građanima Bara ne treba posebno predstavljati dr Zorana Srzentića, 
kandidata za predsjednika Opštine Bar, jer je on svojim dosadašnjim radom zavrijedio poseban 
respekt u Baru. 
 
Takođe, istakla je da je dr Zoran Srzentić, od Demokratske partije socijalista, kao predlagača 
jednoglasno predložen za kandidata za predsjednika Opštine, čemu se bezrezervno pridružio i 
koalicioni partner Socijaldemokratska partija. 
 
Na kraju, izrazila je očekivanja da će građani u dr Zoranu Srzentiću, kao predloženom kandidatu 
prepoznati čovjeka koji će u ovom gradu pokrenuti nešto što je na trenutak zastalo, te da mu 
predstoji težak posao, ali da se veliki ljudi, pregaoci i ne bave lakim poslovima. 
 
Odbornica DF-a, Ranka Šljivančanin, kao predstavnik predlagača ispred Demokratskog fronta i 
Pozitivne CG, upoznala prisutne sa biografijom dr Srđana Kalinića i istakla da on, kao 
nestranačka ličnost, zadovoljava sve uslove i kriterijume da bude prvi čovjek našeg grada, da 
može povratiti poljuljano povjerenje u lokalnu samoupravu i da može vratiti Baru liderstvo u 
regionu koje mu i pripada. 
Takođe, istakla je da, po prvi put imamo demokratski izbor dva kandidata za predsjednika Opštine 
i tajno glasanje, te zamolila odbornike da glasajući za dr Srđana Kalinića, glasaju za naš Bar.  
 
Odbornik dr Srđan Kalinić, kao kandidat za predsjednika Opštine Bar, obratio se Skupštini, dao 
kratak osvrt na svoju biografiju, profesionalni angažman i postojeće stanje u lokalnoj samoupravi 
i našem gradu i predstavio svoj program: 
'' ... Čovjek sam koji poštuje  različitosti i poštujem stavove drugih ljudi, bez obzira na političko 
opredjeljenje. Mišljenja sam da pošteni, vrijedni i sposobni ljudi treba da zadrže svoja radna 
mjesta, biću onaj koji će da sasluša, prihvati sugestiju, trudeći se pri tome da ne iznevjeri ukazano 
povjerenje. Nakon kompletne revizije dosadašnje lokalne samouprave kao odgovoran čovjek 
insistiraću na javnosti rada lokalne samouprave. Radit ću na uspostavljanju principa zakonitosti i 
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odgovornosti za funkcionere Opštine i direktore javnih preduzeća. Insistirati na racionalnosti 
javne potrošnje, pokretati kod nadležnih organa postupak vraćanja imovine Opštine Bar. Ističem, 
da u što kraćem roku treba usvojiti Strateški plan koji će definisati strategiju razvoja turizma, 
saobraćajni centar Crne Gore, regionalni poljoprivredni centar. Zalagaću se za stav da se Bar i 
država Crna Gora vole plaćanjem poreza, brigom o mladima, razumijevanjem lica treće dobi, da 
se voli kulturom, ljepotom saživota bez obzira na različitosti.  
Moj predlog je bio da se oformi privredni savjet grada kao savjetodavni organ čiji će zadatak biti  
da prati sve ono što je u interesu za privredu i lokalni ekonomski razvoj. 
Očekujem dobru saradnju sa Parlamentom. ...'' 
 
Odbornica Snežana Jonica je, obraćajući se kandidatu za predsjednika Opštine, dr Zoranu 
Srzentiću, istakla da će obzirom na postojeće stanje u lokalnoj samoupravi, javnim preduzećima i 
gradu uopšte, preuzeti tešku funkciju za koju je kriva i odgovorna koalicija koja je na vlasti. 
 
Takođe, kritički se osvrnula na stanje u lokalnoj samoupravi, ističući da je Bar jedna od 
najzaduženijih opština, da se Budžet ostvaruje na niskom nivou, da plate zaposlenima u lokalnoj 
samoupravi, od kojih se očekuje da budu servis građanima, kasne nekoliko mjeseci, te da je Bar 
jedini grad u Crnoj Gori o čijoj se bezbjednosnoj situaciji raspravljalo na sjednici Odbora za 
bezbjednost u Skupštini Crne Gore.  
 
Na kraju, obavijestila je Skupštinu da će odbornici SNP-s, iz opozicione solidarnosti, podržati dr 
Srđana Kalinića, kandidata za predsjednika Opštine Bar. 
 
Odbornik Goran Đurović je obavijestio Skupštinu da neće podržati kandidata dr Zorana 
Srzentića, između ostalog, zbog toga što nije glasao za predloge odbornika Sava Vujoševića za 
dopunu dnevnog reda, koji se odnose na bezbjednosnu situaciju u Baru, sporne privatizacije 
barskih preduzeća, prodaje lokaliteta „Kraljičina plaža“ i dr, te da će podržati kandidata dr 
Srđana Kalinića, i to ne zbog opozicione solidarnosti, već zbog toga što se radi o korektnom 
čovjeku i doktoru. 
Takođe, obavijestio je Skupštinu da će, u narednom periodu, zbog obaveza, podnijeti ostavku na 
funkciju odbornika u Skupštini opštine Bar. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović obratio se kandidatima za predsjednika Opštine Bar u namjeri da im, 
kroz lično iskustvo i skormno znanje o lokalnoj samoupravi koje ima, pojasni što ih, obzirom na 
postojeće stanje u Opštini, izborom za predsjednika Opštine Bar, očekuje. 
 
U okviru svojeg daljeg izlaganja, odbornik DF-a, mr Dejan Đurović osvrnuo se na dugovanja 
lokalne samouprave, netransparentnost u njenom radu u dijelu privatno-javnog partnerstva, 
sumnjive javne nabavke u predizbornoj kampanji, te lošu bezbjednosnu situaciju u gradu. 
 
Takođe, osvrnuo se na nejasan status javnih preduzeća, deponije „Možura“ i na projekat 
elektronske opštine koji, po njegovim riječima, nije ni dan danas zaživio, iako su za njegovu 
implementaciju i obuku zaposlenih izdvojena finansijska sredstva iz Budžeta Opštine. 
 
Dalje, istakao je da, obzirom na postojeće stanje u lokalnoj samoupravi, očekuje promjene i da u 
narednom periodu Opština ne može biti poligon za obuku političke kadrove, već ljudi dokazanih u 
svojoj struci. 
 
Na kraju, zaključio je da očekuje da će novi predsjednik Opštine, na prvoj narednoj sjednici, 
podnijeti izvještaj o postojećem stanju u Opštini Bar. 
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Odbornik Savo Vujošević je u svom izlaganju uputio kritike kandidatu Koalicije DPS-SDP, dr 
Zoranu Srzentiću, iz razloga što je partija kojoj on pripada, odnosno Koalicija koja je na vlasti, 
odgovorna za stanje u kojem se trenutno nalazi lokalna samouprava i grad Bar, misleći prije 
svega na sporne privatizacije, netransparentnost u radu lokalne samouprave, nedonošenje 
strateških dokumenata, spornu raspodjelu stanova solidarnosti, kašnjenje izgradnje stanova za 
zdravstvene i prosvetne radnike idr. 
 
Na kraju, pozvao je odbornike da glasaju za kandidata dr Srđana Kalinića koji će gradu i 
građanima služiti časno i pošteno i koji će svojim radom i zalaganjem doprinijeti da Bar bude 
bezbjedan grad za život i rad svih naših građana, te da će obezbijediti zakonitost i javnost u radu 
lokalne samouprave. 
 
Odbornik Zoran Tajić je insistirao na tome da, iako Statutom to nije propisano, kandidat za 
predsjednika Opštine, dr Zoran Srzentić, iznese odbornicima svoj program, kao što je to uradio 
kandidat dr Srđan Kalinić, kako bi odbornici mogli da biraju između dva programa, a ne između 
dvije ličnosti. 
 
S tim u vezi, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je pozvao odbornike da se u radu Skupštine 
poštuje Statut i Poslovnik o radu, te da nije propisana obaveza kandidata za predsjednika Opštine 
da Skupštini podnese svoj program rada. 
 
Odbornik mr Ismail Doda se složio sa odbornikom DF-a, Zoranom Tajićem, u vezi predstavljanja 
programa rada kandidata za predsjednika Opštine Bar i ukazao na niz problema u opštini Bar, 
prvenstveno na području Krajine, a koja se tiču vodosnabdijevanja, putne infrastrukture, 
pristaništa na Skadarskom jezeru, te statusa albanskog jezika. 
 
U vezi podnošenja programa rada kandidata za predsjednika Opštine Bar, dr Zorana Srzentića, 
odbornica Branka Nikezić je podsjetila odbornike na postupak predlaganja kandidata za 
predsjednika Opštine koji je propisan Statutom, te da  ne postoji obaveza kandidata za 
predsjednika Opštine da podnose svoj program, već da će programa rada budućeg predsjednika 
Opštine biti donijet, po Programu Skupštine opštine Bar, na sjednici koja će se održati pred kraj 
godine, u decembru mjesecu. 
 
Odbornik Radomir Novaković je obavijestio Skupštinu da će Klub odbornika Pozitivne CG 
podržati predsjedničkog kandidata dr Srđana Kalinća, iz razloga što smatraju da ima viziju da 
grad Bar izađe iz nagomilanih problema. 
 
Odbornik mr Dejan Đurović je, drugi put, podstaknut komentarom odbornice Branke Nikezić, da 
ova sjednica ima svečani karakter jer se bira predsjednik Opštine, upoznao odbornike da je, 
saglasno Statutu, jedina svečana sjednica ona koja se održava 24. novembra, povodom Dana 
oslobođenja Bara. 
 
Odbornik Goran Đurović je, drugi put, pozvao kandidata dr Zorana Srzentića da se obrati 
Skupštini i predstavi viziju razvoja grada u narednom periodu, ako ne zbog odbornika, onda zbog 
građana koji su zainteresovani to da čuju. 
 
Odbornik mr Ismail Doda je, u drugom krugu, ponovio stavove iz prvog izlaganja i, s tim u vezi, 
obavijestio Skupštinu da neće podržati nijednog kandidata iz razloga što nijedan od njih nije 
ponudio konkretna rješenja za niz problema u opštini Bar. 
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Nakon rasprave, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je zaključio pretres po prvoj tački 
dnevnog reda i zbog pripremnih radnji, neophodnih za sprovođenje tajnog glasanja (žrijeb radi 
određivanja redosljeda kandidata na glasačkom listiću, štampanje glasačkih listića, priprema 
glasačke kutije i dr.), odredio pauzu u trajanju od 15 minuta 
 

............... 0 ............... 
 
Nakon pauze, Predsjednik Skupštine, Osman Subašić je obavijestio prisutne da je, u prisustvu 
sekretara Skupštine Steva Pejovića i dva odbornika, određenih za sprovođenje tajnog glasanja za 
izbor predsjednika Opštine, žrijebanjem utvrđeno da se na glasačkom listiću pod rednim brojem 1 
nalazi kandidat dr Srđan Kalinić, a da se pod rednim brojem 2 nalazi kandidat dr Zoran Srzentić. 
Takođe, upoznao je prisutne sa zahtjevom odbornika Sava Vujoševića, da se za tajno glasanje 
obezbijedi odgovarajući paravan. 
 
Nakon toga, predsjednik Kluba odbornika DF-a, dr Srđan Kalinić je zamolio predsjednika 
Skupštine da se ispoštuje postignut dogovor sa sjednice Kolegijuma, vezano za obezbjeđivanje 
odgovarajućih uslova za sprovođenje tajnog glasanja, i to postavljanjem paravana, klupe i stolice 
za kojim bi odbornici mogli da glasaju. 
 
S tim u vezi, predsjednik Skupštine je istakao da je na sjednici Kolegijuma postignut dogovor da 
se paravan neće postavljati, te da je tačno da je dogovoreno da se postavi klupa, odnosno sto za 
glasanja, kao kompromisno rješenje. 
 
Predsjednik Kluba odbornika DF-a, dr Srđan Kalinić je još jednom insistirao na tajnosti 
glasanja, u smislu da odbornik, koji je okrenut leđima ostalim odbornicima u sali, uzme, popuni i 
ubaci glasački listić u kutiju. 
  
Nakon što je predsjednik Skupštine, Osman Subašić, dao potrebna obavještenja o načinu 
glasanja, sekretar Skupštine Stevo Pejović je izvršio prozivku i uručio odbornicima glasačke 
listiće, čime se pristupilo tajnom glasanju za izbor predsjednika Opštine Bar. 
Na početku glasanja, jedan broj odbornika je popunio glasački listić prije nego što je pristupio 
glasačkom mjestu, što je izazvalo negodovanje predsjednika Kluba odbornika DF-a, dr Srđana 
Kalinića, na čiju molbu je predsjednik Skupštine, Osman Subašić još jednom pozvao odbornike da 
se ispoštuje dogovor o načinu glasanja. 
 
Nakon što je tajno glasanje završeno, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je odredio pauzu, u 
trajanju od 10 minuta, kako bi se utvrdili rezultati glasanja. 
 

............... 0 ............... 
 

Nakon pauze, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je objavio rezultate glasanja, i to: 
a) Prije otvaranja glasačke kutije utvrđeno je sljedeće: 
Broj neuručenih glasačkih listića: 1 
 
b) Nakon otvaranja glasačke kutije utvrđeno je  sljedeće: 
Broj uručenih glasačkih listića: 36 
Broj glasačkih listića nađenih u glasačkoj kutiji(upotrijebljeni glasački listići): 36 
Broj važećih glasačkih listića: 34 
Broj nevažećih glasačkih listića: 2 
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c) Rezultat glasanja 
Za izbor dr Srđana Kalinića za  predsjednika  Opštine Bar glasalo je 15 odbornika. 
 
Za izbor dr Zorana Srzentića  za  predsjednika Opštine Bar glasalo je 19 odbornika. 
 
Imajući u vidu navedeno, predsjednik Skupštine, Osman Subašić je konstatovao da je 
Skupština, većinom glasova od ukupnog broja odbornika, donijela  
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Odluka o izboru dr Zorana Srzentića za predsjednika Opštine Bar. 
 
Nakon što je dao svečanu izjavu, novoizabrani predsjednik Opštine Bar, dr Zoran Srzentić se 
obratio prisutnima: 
 
'' Poštovana Skupštino, poštovani gosti, predstavnici medija, uvaženi građani. 
Prije svega želim da vam se zahvalim na izboru, na podršci i da kažem nekoliko riječi u vezi rada 
buduće lokalne samouprave. 
 
Kao prvo jačat ćemo stručnost, kvalitet rada lokalne samouprave koja će biti još više u funkciji 
građana. Lokalna samouprava će ravnomjerno razvijati sve djelove naše opštine i imati 
senzibiliteta za sve djelove naše Opštine kao i za zahtjeve, potrebe svih naših građana. U tom svom 
radu očekuje se podrška i od ove Skupštine. Takođe u prioritetima rada ove lokalne samouprave, 
biće posebno posvećena pažnja mladima i našim najstarijim sugrađanima. Zapošljavanje mladih 
vidimo kao jedan od najvažnijih zadataka koji ova lokalna Skupština uz podršku Vlade koja će 
sigurno biti u kontinuitetu mora rešavati u narednih četiri godine svoga mandata.  
Takođe, naši najstariji građani moraju naročito oni koji su u stanju posebnih potreba imati pažnju 
ove Skupštine, odnosno ove lokalne samouprave i ta pažnja neće izostati. Sve ono što je obaveza 
lokalne uprave radit će se transparentno biće omogućeno na uvid javnosti i ovoj Skupštini, zato se 
i očekuje podrška od strane ove Skupštine. 
 
Još jednom da zahvalim dosadašnjem predsjedniku Žarku Pavićeviću i njegovoj ekipi na svemu što 
su radili, na onome što danas Bar jeste, grad velikih mogućnosti, velikih potencijala, ali i grad koji 
je izrastao u regionalni centar crnogorskog primorja i uz Podgoricu najvažniji i u 
administrativnom i u svakom drugom dijelu grad u našoj državi. Zasluga je to svih onih koji su 
gradili ovaj grad, zasluga je to i prethodne lokalne uprave i ja se na tome zahvaljujem. 
Zahvaljujem se svim dosadašnjim odbornicima koji nijesu u novom sastavu ove Skupštine i želim 
da bez obzira što nijesu, sa svojim predlozima doprinesu radu ove nove lokalne samouprave.  
Hvala.'' 
 
2. TAČKA  
Predlog Odluke o imenovanju Odbora za izbor i imenovanja   
 
Predsjednik Skupštine Osman Subašić  je obavijestio Skupštinu da, saglasno članu 8 stav 1 
Odluke o obrazovanju radnih tijela, listu kandidata za predsjednika i članove Odbora za izbor i 
imenovanja, Skupštini podnosi predsjednik Skupštine, na osnovu predloga klubova odbornika, i s 
tim u vezi, obavijestio Skupštinu da na osnovu dostavljenih predloga klubova odbornika, u Odbor 
za izbor i imenovanja predlaže: 
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1. dr Vesnu Đokvučić, za predsjednika 
2. Đura Pejovića, za člana 
3. dr Simeuna Dragaša, za člana 
4. Aleksandra Rakočevića, za člana 
5. Snežanu Jonicu, za člana 
 
Skupština je bez rasprave, jednoglasno donije sljedeći 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
Usvaja se Odluka o imenovanju Odbora za izbor i imenovanja, u sljedećem sastavu: 
 
1. dr Vesna Đokvučić, predsjednik 
2. Đuro Pejović, član 
3. dr Simeun Dragaš, član 
4. Aleksandar Rakočević, član 
5. Snežana Jonica, član 
 
Na predlog predsjednika Skupštine, Osmana Subašića, odbornici su jednoglasno postigli 
dogovor da se komentari na dobijene odgovore na postavljena odbornička pitanja sa I sjednice, 
kao i postavljanje novih pitanja odloži za narednu sjednicu. 
 
Nakon sjednice, povodom izbora dr Zorana Srzentića za predsjednika Opštine, za odbornike i 
goste, u holu zgrade Opštine Bar,  upriličen je koktel. 
 
Sastavni dio Zapisnika je fono zapis sa sjednice. 
 
Sjednica je završila sa radom u 12,35 sati. 
 
Broj: 030- 207/2 
Bar, 08.10. 2014.godine 
 

 
SKUPŠTINA OPŠTINE BAR 

 
 
SEKRETAR,                                                                                                      PREDSJEDNIK, 
Stevo Pejović,s.r.                                                                                              Osman Subašić,s.r. 

 
 
 
 
 
  
  
 


